



---

**SAMMANTRÄDESPROTOKOLL**

Nr 433

**FÖRBUNDSSTYRELSEN**

2020-10-25

**ORG.NR. 802001-3010**

---

**Plats:**

Videokonferens

---

**Närvarande:**

Anna Iwarsson, ordförande

Lisa Lundin

David Ahlin

Thor Stöckel

Anders Caspár

Eva Sundmalm

Henrik Lehmann

Simone Westerberg Skoog

---

**Adjungerade:**

Pelle Malmborg

Generalsekreterare

Helen Åkerman

Ansvarig föreningsstöd

---

**Mötesordförande:**

Anna Iwarsson

**Mötessekreterare:**

Helen Åkerman

---

**Justerare:**

David Ahlin

---

## § 1 Inledning

### § 1.1 Mötet öppnas

Anna Iwarsson hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet öppnat och hälsade alla välkomna till dagens styrelsemöte och förklarade hur styrelsen brukar arbeta för de som är nya i styrelsen. Detta styrelsemöte avslutar en dagskonferens som styrelsen och generalsekreterare har haft via Teams. Ursprungsplanen var att styrelsen och ledningsgruppen skulle ha träffats på Lillsved folkhögskola för planeringskonferens. På grund av rådande pandemi ändrades detta till en digital dag via Teams.

### § 1.2 Tidigare protokoll

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** bordlägga frågan till kommande sammanträde.

### § 1.3 Val av justerare

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** utse David Ahlin att jämte ordförande justera dagens protokoll.

## RAPPORTER

### § 2.1 Generalsekreterarens rapport

Pelle Malmborg presenterade en skriftlig rapport. Han kompletterade muntligt med att han hade haft ett möte med ordförande och vice ordförande i Drillförbundet inför att de blir ett eget specialidrottsförbund i samband med kommande årsskifte. Ytterligare ett möte är inplanerat. Styrelsen och presidiet kommer att informeras kontinuerligt.

Han rapporterade vidare att han hade blivit kallad till ett möte på Riksidrottsförbundet (RF) angående återremitteringen av Friskis och Svettis ansökan om att bli ett eget specialidrottsförbund, något Gymnastikförbundet pläderade för, p.g.a. närbesläktad verksamhet, vilket då enligt RF:s egna regler borde leda till att de skulle kunna vara en del av Gymnastikförbundet.

Det nya utbildningssystemet hade diskuterats vid ett möte med regionsordförandena. På det mötet deltog också Eva Sundmalm från styrelsen. Det nya systemet påverkar regionernas ekonomi, både genom att antalet kurser förändras och genom önskemål om att prissättningen ska vara enhetlig. Vid mötet deltog endast fyra av åtta ordförande. Övriga kommer att få presentationen som en film och kan själva återkomma med ev. frågor eller input.

Pelle rapporterade vidare att ytterligare ett fall av dåligt ledarskap inom gymnastiken hade dykt upp. Både Pelle, Helen Åkerman (föreningsstöd) och Lotta Darlin (medie- och kommunikationschef) har varit involverade som stöd till föreningen. Händelsen har polisanmälts och resulterat i ett antal artiklar i lokaltidningar, SVT och Sveriges radio.

Anna Iwarsson rapporterade också att hon varit inbjuden av Konståkningsförbundets nya styrelses styrelsekonferens för att berätta om Gymnastikförbundets resa och utveckling

gällande ledarkulturer och trygga träningsmiljöer sedan 2012. Stora delar av Konståkningsförbundets styrelse byttes ut i samband med deras förbundsmöte i september och hon bistod också med en beskrivning av hur Gymnastikförbundets styrelse arbetar samt vilka uppgifter, ansvarsområden och uppdrag en förbundsstyrelse för ett specialidrottsförbund inom RF har.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** tacka för rapporten och lägga den till handlingarna.

## § 2.2 Rapport från Lillsved

Christina Hjelmar hade lämnat en skriftlig rapport.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** tacka för rapporten och lägga den till handlingarna.

## BESLUTSÄRENDEN

### § 2.3 Efter förbundsmötet

Pia Josephson, chef för avdelningen Omvärld och utveckling, hade samtalat med styrelsen och gått igenom uppdragen efter förbundsmötet tidigare under dagen vid den digitala styrelsekonferensen.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** uppdra åt generalsekreteraren att inför kommande styrelsemöte sammanställa ett orienterande underlag gällande samtliga punkter i uppdragslistan nedan.

**att** uppmana varandra att tänka igenom vilka punkter resp. styrelseledamot kan tänka sig att vara kontaktperson gentemot kansliet vid.

**att** notera följande uppdrag från förbundsmötet i protokollet:

Strategisk plan 2028 med tillhörande verksamhetsinriktning 2021-2022.

Framtagning strategisk plan Lillsved.

Utreda förutsättningarna för likvärdiga möjligheter att bedriva elitidrott i hela landet.

Stadgeöversyn, både övergripande för modernt språk och ändamålsenliga skrivningar och i relation till ev. justering av uppdraget till Juridiska nämnden.

Genomlysning styrdokument-barnkonventionen.

Fortsatt/slutförande arbete tränarlicenser.

### § 2.4 Konsekvensbeslut stadgar

Ett beslutsunderlag hade skickats före mötet.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** som en konsekvens av förbundsmötets beslut om ny strategi uppdra åt GS att förse stadgarna med följande fotnot:

Vid förbundsstyrelsen 2020 antogs Strategi 2028. I Strategi 2028 har verksamhetsidén bytts ut till: *Svensk Gymnastik möjliggör för alla att träna, tävla och uppleva rörelseglädje. Rörelse är vårt språk.*

## § 2.5 Vägledande ställningstagande och rekommendationer till föreningar gällande könsidentitet och könsuttryck

Pelle Malmborg redogjorde för bakgrunden till förslaget, som hade skickats ut i förväg till ledamöterna. Styrelsen samtalar om hur konsekvenserna av ett tydligt ställningstagande tas omhand. Pelle redogör för att de kommer att tas in i utbildningar och tävlingsbestämmelser. Det finns också önskemål från riksmedia att efter dagens ev. beslut göra reportage om att gymnastiken ligger i framkant i dessa frågor.

Styrelsen fick alla möjlighet att säga sin mening. Sammanfattningsvis var alla nöjda med förslaget men några områden skulle kunna förtydligas/förbättras:

- Viktigt att tydliggöra att det gäller alla som är verksamma inom Gymnastikförbundet, inte bara aktiva gymnaster och ledare.
- Har vi säkerställt att det med dokumentets nuvarande skrivningar inte går att hoppa emellan tävlingsklasser för att få fördelar?
- Rekommendationerna till föreningarna får inte ha karaktären av pekpinningar utan måste upplevas som en hjälp i det praktiska arbetet.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** uppdra åt generalsekreteraren att utifrån styrelsens diskussion redigera dokumentet för beslut vid kommande styrelsemöte.

## § 2.6 Internationellt tävlande utifrån UD:s avrådande

Beslutsunderlag hade skickats ut inför styrelsemötet. Bakgrunden är att det kommer ett EM i både manlig och kvinnlig artistisk gymnastik i Turkiet i december, varför ett beslut behöver fattas relativt snabbt. Pelle Malmborg hade haft kontakt med både andra förbund och andra nationella gymnastikförbund och kunde konstatera att inställningen till att åka eller inte åka, resp. till vilka som i så fall skulle få åka, varierar stort.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** Utrikesdepartementets avrådan för icke-nödvändiga resor anses inte omfatta seniorlandslagsaktiva. För juniorlandslagsaktiva anses internationell tävlingsmedverkan vara en icke-nödvändig resa.

**att** uppdra åt generalsekreteraren att besluta utifrån detta senast vid första betalningstillfället för logikostnader.

## § 2.7 Beslutsgång bestraffningsärenden

Pelle Malmborg redogjorde för den handling som hade skickats ut. Detta är egentligen en fråga som kunde ha hanterats inom ramen för förbundsstyrelsens delegation till generalsekreteraren, men då vi önskar att förbundsstyrelsen agerar överklagandeinstans behöver styrelsen också vara involverad i beslutet.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** uppdra åt generalsekreteraren att besluta om tävlingsbestraffningar.

**att** förbundsstyrelsen är överklagandeinstans för tävlingsbestraffningar.

## § 2.8 Årets ledare och förening

Eva Sundmalm redogjorde för gruppens arbete.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** notera gruppens beslut att utse Västerås gymnastikförening till årets förening 2019.

**att** notera gruppens beslut att utse Patrik Dahl från GF Motus-Salto till årets ledare 2019.

## § 2.9 Representation vid Riksidrottsforum

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** utse Thor Stöckel, Pelle Malmborg och Pia Josephson att representera Gymnastikförbundet vid Riksidrottsforum i november.

Utöver dessa deltar Anders Caspár i sin roll som ordförande för RF-Sisu Sörmland och Anna Iwarsson i sin roll som ledamot i riksidrottsstyrelsen.

## DISKUSSIONSPUNKTER

### § 2.10 Plan för organisationsöversyn

Anders Caspár, Henrik Lehmann och Pelle Malmborg hade sedan tidigare fått ett uppdrag med anledning av kommande organisationsöversyn. Styrelsen samtalade något om uppdraget och hur det relaterar till att förbundsmötet nu har beslutat om Strategi 2028.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** uppdra åt gruppen att utifrån styrelsens diskussion arbeta vidare och återkomma vid kommande sammanträde.

### § 2.11 Verksamhetsplan 2021-2022

Hela dagen före detta styrelsemöte har föregåtts av ett temaarbete med fokus på verksamhetsplanen tillsammans med ledningsgruppen. Utifrån dagens arbetsprocess kommer nu generalsekreterare tillsammans med ledningsgruppen konkretisera och ta fram ett förslag till verksamhetsplan för styrelsen att diskutera.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** uppdra åt generalsekreteraren att fortsätta arbetet i syftet att färdigställa ett förslag till verksamhetsplan för 2021.

## § 2.12 Scenariodiskussion 2021 med anledning av covid-19: Regionsdialog, Gymnastikforum och styrelsemöten 2021

Styrelsen samtalade om rådande läge och dess påverkan på styrelsens och förbundets planerade arbete. Följande nämndes i samtalet:

- Fler, men kortare, sammanträden digitalt på kvällstid bättre än heldagar på vardagar.
- Det finns en idé att Gymnastikforum i oktober 2021 genomförs regionalt.
- Ledningsforum kommer att bli digitalt.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** notera detta i protokollet.

## ÖVRIGA RAPPORTER

### § 2.13 Nya föreningar, utträden och namnändringar

Pelle Malmborg anmälde vilka föreningar han i enlighet med sin delegationsrätt har fattat beslut om gällande in- och utträde samt namnändringar.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** lägga rapporten till handlingarna.

## § 3 Avslutning

### § 3.1 Kommande möten

|        |             |                        |          |
|--------|-------------|------------------------|----------|
| Måndag | 16 november | Styrelsemöte kl. 18-21 | Digitalt |
|--------|-------------|------------------------|----------|

### § 3.2 Mötet avslutas

Anna Iwarsson tackade alla medverkande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras:

Helen Åkerman  
Sekreterare

Anna Iwarsson  
Ordförande

David Ahlin  
Justerare